
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Dato:  Mandag d. 3/6–2024, kl. 19.00. Vi mødes ved den nye legeplads 
Mødeleder:  Bjørn             

Referat: Anne                        Brød: Bo                                

 

 

Vi ser den nye legeplads  

Pkt. 65: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 

2. Skolebestyrelsesformanden 

3.Andre: 

 

Ad.65 

1:  

Klasseskemaer og personaleskemaer er færdige. 

Ny model for mellemtrinnet. Vi bliver en mindre 

skole. Næste skoleår kun 154 børn. Og dermed også 

mindre årgange og klasser. Vi har derfor valgt at vi 

fremover vi arbejde med en lidt anden struktur. 

Så der er 3 afdelinger med 3 faste lærerteam. 

0.-2.kl. team 1 

3.-4.kl. team 2 

5.-6.kl. team 3 

Møde med nye forældre til kommende 0.kl. Vi 

regner med 24 elever. De har været i skole i dag. 

2:  

Har været til dialogforum med 

kommunalpolitikkerne omkring det med flere 

elever går i skole i lokalområder. Her var 2 skoler 

fra Ikast og fortælle om hvordan de havde gjorde. 

Der var desværre ikke meget dialog på mødet. 

Rita har været til møde med de andre formænd. 

3:  

Der er kommet en afgørelse om at vi fortsat må 

bruge vores Chromebooks. 

 

 

Pkt. 66 Høringssvar vedr. flere børn skal gå i 

skole i lokalområdet. 

 

Der er et svarskema som vi kan skrive i. Det er 

vedlagt som bilag. 

 

Hvad tænker bestyrelsen er særligt vigtigt i forhold 

til, at flere specialklassebørn skal gå i en 

specialklasse på den lokale skole i stedet for at 

skulle køre 15-30 km. væk? 

Vi skriver sammen høringssvaret på mødet. 

 

 

Ad. 66 

 

Der blev skrevet høringssvar. Bo sender det til 

Silkeborg kommune. 
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Pkt. 67: Brug af digitale medier og skærme i 

skolen. 

 

Skolebestyrelsen laver en regel vedr. mobiltelefoner 

på næste møde. Bjørn har levet et udkast. 

 

Ad.67 

Det besluttes af skolebestyrelsen, at Mobiltelefoner 

og smartwatch ikke skal med i skole – Hvis de er 

med, skal de afleveres ved skolestart og fås igen 

ved skoledagens/sfo/klubs afslutning. 

Bjørn skriver ordensreglen sammen og sender ud til 

godkendelse. Reglen skal gælde fra august 2024. 

 

Pkt. 68: Feriepasning af klubbørn. 

 

Der er altid lidt forvirring om hvilke børn der 

tilbydes feriepasning.  

Bo laver et klart og tydeligt forslag, som 

skolebestyrelsen skal drøfte  

Vi skal ende med en plan som I godkender. 

 

Ad.68 

 

Det er godkendt. 

Problemet er, at man glemmer at ens barn går fra 

4.kl. til 5.klasse pr. 1/8, så derfor kan et kommende 

5.klassebarn ikke passe i uge 32,33. 

 

Pkt. 69: Håndbog til forældrene på Sorring skole 

 

Ad. 69 

 

Vi arbejder videre efter sommerferien. 

 

Pkt. 70: Møder næste skoleår. 

Er der ugedage vi skal undgå? 

Hvilke ugedage er bedst? 

Første møde i august d.? 

 

Ad.70 

Vi tager skiftende dage. 

Man tager kalenderen med næste i august. 

Første møde: Mandag d. 26. august. 

 

 

Pkt. 71: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et senere møde. 

 

Ad.71 

 

I klub og sfo: At få en belønning med en ipad – 

hvorfor er det noget som skal bruges som 

belønning? 

Vi vil gerne hører om skolens erfaringer med brug 

af digitale medier og Chromebooks i skolen. 

 

God sommer til alle!    

 

   Næste møde d. 26/8-2024 

 


